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Zápis z jednání komise  pro regeneraci sídliště  Šipší ze dne 10.9.2007 

 

Datum a čas jednání: 10.září 2007 v 15.30 hodin 

 

Místo konání: malá zasedací místnost MÚ, Vlašský dvůr 

 

Přítomni:viz prezenční listina 

Hosté: Ing.Matula, pí Lázničková, Ing.Hájková, Bc.Starý, Ing.arch.Kremla, Ing.Tvrdík 

 

Program  jednání: 

 Zahájení, prezence, obeznámení s programem 

 Ing.Matula, pí Lázničková –připomínka obyvatelů domů čp.130-132 – ul.Opletalova 

 Bc.Starý  - dětská hřiště 

 Ing.arch.Kremla – inf.o dokončení I.etapy DG sídliště Šipší a o přípravě na II.etapu 

 Kontrola zápisu 

 Různé 

 Závěr 

 

 

Zahájení , prezence, obeznámení s programem 

 Předseda komise Ing.Jirásek přivítal členy i hosty jednání. Poznamenal ,že komise se 

sešla po prázdninové pauze a navazuje dál na svoji činnost v předcházejícím období. 

 

 

Ing.Matula, pí Lázničková – připomínka obyvatelů domu 130-132 ulice Opletalova 

 Na jednání komise se dostavili zástupci obyvatel výše uvedeného domu, kteří 

prezentovali připomínku týkající se zamýšlené realizace dalšího hřiště v prostoru za 

tímto domem.Vyjádřili nesouhlas, hlavně z toho důvodu , že již v současné době se   

tam schází ve večer.hodinách mládež pod jejich okny a tropí tam hluk hlavně po 22.00 

hodině, na což si občané oprávněně stěžují. Samozřejmě nemají nic proti sportovištím, 

ale mělo by to být nějak regulováno a usměrňováno ( hlavně jim jde o rušení nočního 

klidu a hluk, nemají nic proti hřištím jako takovým) 

 Jejich dotaz byl také, jak je využíváno veřejností  školní hřiště u ZŠ v ulici Jana 

Palacha. Tam by se pro mládež mohl využít prostor pro sportovní vyžití a nikomu by 

nevadilo 

 Ing.Jirásek: zatím jsou to všechno jenom návrhy, současné fotbalové hřiště, které se 

nachází v prostorách vnitrobloku je nevhodné – působí tam nadměrný hluk, vše je 

zatím v přípravách, jsou to opravdu pouze nápady, jak vytvořit prostory pro sportování 

i pro „náctileté“ 

 

Bc.Starý – dětské hřiště, pískoviště 

 Bc.Starý ,pracovník technického oddělení MÚ, byl pozván na jednání z důvodu 

vysvětlení situace s dětskými hřišti a pískovišti,  jak na sídlišti, ale i celkově v Kutné 

Hoře  

 Bc.Starý – naše normy jsou ještě přísnější než evropské, je těžké vůbec udržet DH tak, 

aby splnilo veškeré normy, zápasí s nedostatkem finančních prostředků, jeho vize je 

vytipovat cca 15 DH v Kutné Hoře, kde i pískoviště by bylo součástí DH a byl by tam 

i správce-ale vše je vlastně o penězích 
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 V minulosti byl vypracován materiál o existenci všech pískovišť v K.Hoře s návrhem 

buď na setrvání nebo na likvidaci. Byl předložen ke schválení Radě města ( ta 

souhlasila) , poté zastupitelům, ale tady materiál byl odložen bez rozhodnutí 

 Asi tak před 3 měsíci přišel požadavek od hygieny na likvidaci pískovišť, byl předán 

požadavek na Technické služby, ale musejí se sehnat finanční prostředky. 

 Ing.Vališ,p.Berka – myslí si , že se dělají zbytečné problémy s výměnou písku 

 M.Starý – chce zredukovat jak hřiště i pískoviště 

 M.Hlavatý – bylo by vhodné znova  ten materiál, který RM schválila, komise 

doporučila, předložit ke schválení zastupitelům města 

 

Ing.arch.Kremla – I. a II.etapa DG sídliště Šipší 

 Ing.arch.Kremla z odboru investic podal vyčerpávající informaci o závěru I.etapy 

dopravního generelu sídliště Šipší. Probíhají už jenom úpravy zeleně. 

 Řeší se technické záležitosti a závady, které je nutné do konce roku odstranit 

 Na webových stránkách města, kde má i sídliště své stránky, je zveřejněna nová 

fotodokumentace ze závěru stavby 

 Rada města svým usnesením č.753/07 ze dne 21.8.2007 souhlasila s přidělení  zakázky 

na projektovou dokumentaci okružní křižovatky Opletalova/Ortenova na sídlišti Šipší 

firmě Highway Design,s.r.o., Hradec Králové 

 Rada města svým usnesením číslo 755/07 ze dne 21.8.2007 souhlasila s přidělením 

zakázky na projektovou dokumentaci 2.etapy DG sídliště Šipší společnosti Under-

Construction Architects , Praha 

 Schůzka u pana starosty ohledně kruhového objezdu u zadní části Kauflandu(v části 

Sedlec) dne 27.6.2007. N.a základě připomínek občanů a jejich návrhů, zda by se 

raději nemohl realizovat kruhový objezd v této lokalitě, z důvodu nebezpečné 

křižovatky ( časté dopravní nehody), Ing.Jirásek inicioval schůzku u pana starosty, 

které se zúčastnil pan Hlavatý, ing.arch.Kremla a pan Ing.Suchánek. Jelikož hlavní 

silnice vedoucí z Kaňku je majetkem kraje není v moci města s ní disponovat, ale 

budou se hledat možnosti, aby si jí kraj dal jako jednu z priorit ( jednat o možnosti 

kruhového objezdu má v úkolu z RM Ing.Benada, Ing.Suchánek) 

Na příští jednání komise pozvat místostarostu Benadu a Ing.Suchánka k této 

problematice- zajistí pí Děkanovská 

 Rada města také na návrh naši komise souhlasila svým usnesením číslo 647/07 s tím, 

aby vyhrazená stání na sídlišti Šipší byla nadále jen pro tělesně a zdravotně postižené 

 

Kontrola zápisu 

 Výsadby stromů – Na Studních 70  -Ing.Jirásek předal panu Hacarovi definitivně 

uzavřenou záležitost ohledně výsadby stromů Na Studních 70. Vyjádření odboru 

životního prostředí  je záporné, protože  pan Havlín z Schwanzerbernské kanceláře 

chtěl garantovat možnost odstranění výsadby v případě nějaké výstavby. Bohužel se 

nenašlo kompromisní řešení, takže nemůže se realizovat žádná výsadba stromů, aby se 

prostor trochu odhlučnil. 

 Anketa: Přes letní období probíhala anketa na stránkách sídliště s otázkou: Měla by na 

sídlišti vzniknout služebna Městské policie? Ano odpovědělo 28 občanů,ne - 8 občanů 

 Celkově stránky sídliště Šipší navštívilo od 18.6.do 10.9.2007 1270 občanů 
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 Nová anketa zveřejněná na internetu : 

 Po diskusi jednotlivých členů se dohodlo, že se uveřejní dvě otázky. Budou tam do 

15.11.2007, pak se vyhodnotí. 

Otázky zní : 

1)Myslíte si,že by se veřejnosti mělo otevřít školní hřiště u ZŠ v ulici Jana Palacha ? 

2) Souhlasíte s vyhrazením prostorů pro pejskaře a jejich označením ? 

 

 Sběrný dvůr – kontejnerové stání 

 Pan Strobl navrhl, zda by  se prostor v ulici Ortenova ( kde mělo stát původně vzorové 

kontejnerové stání  - křižovatka 17.listopadu /Ortenovaulice)  nedal využít  na 

stanoviště objemného odpadu – aspoň to zkusit 

 Ing.Hájková – zkusit by se to mohlo, ale musel by se asi opravit ten původní prostor, 

ale jako nápad se jí jeví dobrý 

 Ing.Hájková zhodnotila nově vybudované kontejnerové stání v rámci I.etapy DG. Dle 

jejího názoru je to prototyp účelnosti. Trochu tam však chybí prostor pro 

velkokapacitní odpad. Bylo by potřebné pokračovat v budoucnu na celém sídlišti 

(např.Šandova ulice),ale samozřejmě problémy s odpady by hodně vyřešil sběrný 

dvůr, který městu velmi chybí. Doufá, že v krátké budoucnosti bude fungovat. 

 Ing.Vališ – plnění úkolu –se zpracováním veškerých dat, kontaktů , počtu kontejnerů 

je téměř hotov, spolupracuje i s Ing.Hájkovou,udivuje ho rozdílnost a rozpětí jak se 

počítalo množství rodin na jeden kontejner ( pohybuje se od 11 až na 36 rodin na 

jeden kontejner) Dle jeho slov bude nutné o této situaci vyvolat jednání na patřičných 

místech a vše sjednotit, aby to bylo spravedlivé 

 P.Berka – problém  nedostatku zeleně – na sídlišti je strašně málo zeleně , není žádný 

parčík s lavičkami, který by byl vhodný k procházkám.Jediné, co je nejblíže k sídlišti 

je Kaňk a cesta k němu ze sídliště je po deštích téměř nemožná. Bylo by potřeba 

upravit cestu přes sad , aby se umožnila alespoň tato procházka. Dalším problémem 

jsou neukáznění majitelé psů, kteří svoje mazlíčky neuhlídají  a  také po nich 

neuklízejí  (samozřejmě zas se to týká jenom pár jedinců)- měla by existovat nějaká 

vyhláška o psech. 

M.Hlavatý prověří možnosti ohledně cesty a laviček na Kaňk. 

 Paní Krupičková – problém s oknem. Opět je tady problém s dětskými hrami. Je nutné 

ho vyřešit. Na základě rozhodnutí Rady města ze dne 21.8.2007 RM souhlasí 

s instalací ochranných mříží na okna přízemného bytu v Opletalově ulici 174 v Kutné 

Hoře směrem k dětskému hřišti na náklady města Kutná Hora 

 Pan Hacar – udělat přechod pro chodce v ulici Ortenova  - tlumočil názor několika 

občanů , že ulice Orfejova, po překlasifikování přednosti v jízdě, se stala hlavní silnicí, 

ale zapomnělo se na přechod pro chodce. Na druhou stranu v ulici Ortenova se dá 

přejít až u Kauflandu; starší lidi hodně chodí nakupovat do potravinového krámku 

Bala, ale tam není přechod, takže by bylo vhodné ho tam nakreslit. 

Ing.Jirásek, M.Hlavatý – nejlepší by bylo tam zhotovit retardéry 

Ing.Tvrdík – bude se to muset nějakým způsobem vyřešit  

O tomto problému již mluvila předčasem pí Dytrychová, ještě než se stala hlavní 

silnicí Ortenova po celé délce 

 Pan Hacar – oprava chodníku před domem Na Studních 70 

Pan Hacar vznesl dotaz, na koho se obrátit , když by potřebovalo společenství opravit 

chodníky (které jsou ve vlastnictví města) okolo domu , respektive před vchodem do 

domu 

Ing.Tvrdík – je na to seznam a dle pořadí a dle finančních možností 

Pan Hacar – společenství  by si to uhradilo samo, prověří společně s ing.Tvrdíkem 
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 Pan Černý – účast na zahájení školního roku na ZŠ v ulici Jana Palacha 

Naši komisi zastupoval na slavnostním zahájení školního roku současně se 

zpřístupněním bezbariérových prostorů. Zhotovil fotodokumentaci z celé akce, které 

umístí do skříňky u Kauflandu 

 Závady – jejich aktuální stav –Ing.Tvrdík úkol zpracoval, bude součástí zápisu 

 

 

Různé 

 

 Pan Hacar – Technické služby při sekání ničí i náletové stromy, kolikrát je jich škoda, 

bylo by vhodné, aby se pan Starý na to podíval 

 Na Studních 70 před domem uhynula jedna lípa a dva stromy jsou obaleny plošticemi 

( asi nutný postřik) 

 Nové dětské hřiště –( U Lorce) je oploceno – většina členů je proti oplocování hřišť. 

Jinak je však jeho vznik hodnocen občany velice kladně. Teď je nutné najít správce. 

Ing.Jirásek –další nové by se již neměla oplocovat,  

pan Hacar – když je toto stávající oploceno, tak ať tam nedávají vrata, aby se tam lidi 

dostali 

 Materiály ze zastupitelstva – schválen odkup pozemků na sídlišti Šipší od správce 

konkurzní podstaty úpadce Státní statek Čáslav 

 

Příští jednání se koná dne 15.10.2007 v 15.30 hodin 

v malé zasedací místnosti MÚ ve Vlašském dvoře 

 
Zapsala:Děkanovská Alena 

Zápis ověřil: Ing.Zdeněk Jirásek 


